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PROTOKÓŁ Nr XXIX/22 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 27 czerwca 2022 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 11:09, a zakończyła się 

o godzinie 15:02. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

Rady Gminy uczestniczyło 13 radnych (nieobecni byli radni Janusz Tasak i Krzysztof 

Wers). Ponadto w sesji uczestniczyło 11 osób spoza Rady Gminy. Listy obecności 

stanowią załączniki nr 1 - 3 do protokołu sesji. 

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

(z uwagi na nieobecność Przewodniczącego Rady Gminy Siemyśl Janusza Tasaka) 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Siemyśl Jacek Pliszka (dalej: 

Wiceprzewodniczący Rady). 

 Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl  Justyna Sacha. 

Wiceprzewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych na  sesji 

i na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy wymagana liczba 

radnych (kworum) – obrady sesji były prawomocne. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki 

w Siemyślu za rok 2021. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Siemyśl 

z organizacjami pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego oraz stowarzyszeniami jednostek samorządu 

terytorialnego za 2021 r. (druk nr 248). 

8. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Siemyśl za 2021 r. i debata w tej 

sprawie (druk nr 249). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Siemyśl (druk 

nr 250). 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Siemyśl za 

2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Siemyśl za 2021 

r. (druk nr 251). 

11. Sprawa udzielenia absolutorium Wójtowi  Gminy  Siemyśl  z  tytułu  wykonania 

budżetu za rok 2021 (druk nr 252). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2022 r. 

(druk nr 253).  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy  

Siemyśl na 2022 r. (druk nr 254). 
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14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2022 – 2030 (druk nr 255). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji (druk nr 256). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do jednej grupy taryfowej odbiorców usług 

wodno-kanalizacyjnych (druk nr 257). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok 

szkolny 2022/2023 (druk nr 258). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

na dzierżawę nieruchomości (druk nr 259). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

na dzierżawę nieruchomości (druk nr 260). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

na dzierżawę nieruchomości (druk nr 261). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (druk nr 262). 

22. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania radnego ze składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji (druk nr 263). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie powołania radnego do składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji (druk nr 264). 

24. Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi. 

25. Zamknięcie sesji. 

 

Wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  

 

Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących 

protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu 

poprzedniej sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonych posiedzeń Komisji 

ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Sportu, które odbyły się w dniach 27 maja 2022 r. oraz 27 czerwca 2022 r. 

Poinformował o wydaniu pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał 

wniesionych pod obrady sesji oraz o dyskusji w sprawie przejęcia działki prywatnej 

nr 399, obręb Charzyno, która stanowi część drogi dojazdowej m. in. do świetlicy 

wiejskiej w Charzynie. Poinformował również, że Gmina Siemyśl nadal jest 

zainteresowana  wykupem ww. działki i zwrócił się z prośbą do właściwego 

przedsiębiorcy o przedstawienie warunków sprzedaży ww. działki 

oraz o przedłożenie od wszystkich współwłaścicieli ww. nieruchomości 

pełnomocnictwa do samodzielnego reprezentowania w danej sprawie. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dot. posiedzenia komisji stanowi załączniki nr 5 do protokołu sesji. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Paszko przedstawił informację 

dotyczącą posiedzeń Komisji Rewizyjnej, które odbyły się w dniach 27 maja 2022 r. 

i 20 czerwca 2022 r. Powiadomił również, że w trakcie posiedzenia komisji radny 

Wiesław Hrycenko zawnioskował o dodanie do planu pracy Komisji Rewizyjnej 

punktu dotyczącego analizy wydatków dotyczących delegacji służbowych 

pracowników Urzędu Gminy Siemyśl wystawionych w 2021 i 2022 r. w terminie 

wrzesień – listopad 2022 r. 

W związku z powyższym, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił się 

z wnioskiem o przegłosowanie przez Radę Gminy Siemyśl zmiany w planie pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2022 r. - tj. dodanie punktu „Analiza wydatków poniesionych 

w 2021 i 2022 roku z tytułu delegacji służbowych pracowników Urzędu Gminy 

Siemyśl (termin wrzesień / listopad)”.  

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

z posiedzenia komisji Rady Gminy stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. Projekt 

planu pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie zmiany 

planu pracy Komisji Rewizyjnej, zgodnie z wnioskiem Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Wniosek został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. Protokół 

ww. głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji. 

 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) przedstawił 

informację dotyczącą pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. Wójt Gminy ponadto: 

- poinformował, że trwa zakańczanie procedur dotyczących projektowania 

oświetlenia ulicznego na terenie gminy; 

- powiedział, że Prezydent Gminy Miasta Kołobrzeg Anna Mieczkowska spotkała się 

z każdym włodarzem gminy będącej udziałowcem Miejskich Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o. o. w Kołobrzegu (dalej: MWiK Sp. z o. o.) w sprawie propozycji 

nowych taryf za wodę i ścieki; 

- wyjaśnił, że spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Gościno zostało 

zorganizowane w celu przedstawienia przez Wójta Gminy propozycji przejęcia drogi 

prywatnej (znajdującej się przy lesie w Charzynie) przez Państwowe Gospodarstwo 

Leśne Lasy Państwowe (dalej: PGL Lasy Państwowe) i poinformował, że wcześniej 

właściciel ww. drogi, tj. Merryden Investments Sp. z o. o., zwrócił się z propozycją 

jej wykupu do Gminy Siemyśl. Nadleśniczy poinformował, że PGL Lasy Państwowe 

nie są zainteresowane wykupem ww. drogi, jednakże przekażą kwotę 

od 50 000,00 zł do 100 000,00 zł na dokonanie jej remontu w związku z tym, że są 

jej użytkownikami (po złożeniu przez gminę odpowiedniego wniosku); 

- powiedział, że w obchodach 15-lecia Klubu Seniora „Złota Jesień” w Siemyślu 

uczestniczyły również kluby seniora z sąsiednich gmin, wójtowie sąsiednich gmin 

oraz pracownicy ośrodków pomocy społecznej; Wójt Gminy podziękował również 

członkom ww. klubu oraz pracownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu 

za przygotowanie wydarzenia; 

- podziękował i pogratulował organizatorom Majowego Turnieju Szachowego 

dla Seniorów w Charzynie; 

- poinformował o otrzymaniu przez Gminę Siemyśl dofinansowania w kwocie 

4 750 000,00 zł na przebudowę dróg gminnych; 
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- powiedział, że oczekuje na informacje w sprawie rozpatrzenia wniosku 

o dofinansowanie złożonego w ramach programu funduszy PPGR; 

- poinformował, że spotkanie z przedstawicielami MWiK Sp. z o. o. dotyczyło sprawy 

instalacji przyłącza wody przy Szkole Podstawowej w Charzynie; 

- poinformował, że w Konwencie Wójtów uczestniczyli również Wiceminister Spraw 

Wewnętrznych i Administracji Paweł Szefernaker, Dyrektor Oddziału 

Zachodniopomorskiego Banku Gospodarstwa Krajowego, Wojewoda 

Zachodniopomorski oraz Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego; 

- wyjaśnił, że spotkanie z przedsiębiorcą Zakładu Oświetlenia Dróg Karlino dotyczyło 

rozmów na temat funkcjonowania oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

oraz poszukiwania rozwiązań oszczędnościowych; 

- pogratulował dzieciom ze szkół podstawowych z terenu gminy za wysokie wyniki 

w nauce i inne osiągnięcia, podziękował pracownikom oświaty za dotychczasową 

pracę oraz złożył życzenia bezpiecznych i udanych wakacji; 

- przekazał na ręce Sołtys Sołectwa Charzyno i jednocześnie członkini Koła 

Gospodyń Wiejskich w Charzynie Doroty Wasylów gratulacje za zajęcie II miejsca 

w województwie zachodniopomorskim w II edycji Konkursu Dla Kół Gospodyń 

Wiejskich o Nagrodę Małżonki Prezydenta RP oraz zachęcił do obejrzenia krótkiego 

materiału audiowizualnego o KGW w Charzynie (który był przedmiotem konkursu); 

- powiedział, że 11 czerwca 2022 r. odbył się I Kiermasz Twórców i Talentów 

Wiejskich w Gminnym Ośrodku Kultury i Biblioteki w Siemyślu i wspomniał, że mimo 

niedogodnego terminu na wydarzeniu pojawiło się dużo gości oraz wystawców. 

Radny Wiesław Hrycenko pytał o korzyści dla gminy wynikające z przejęcia 

drogi.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że planowane przejęcie ww. drogi wynika z propozycji 

złożonej przez Merryden Investments Sp. z o. o. w sprawie jej wykupu. Powiedział 

również, że ww. droga stanowi de facto „przedłużenie” drogi gminnej. Jednocześnie 

wytłumaczył, że najpierw zaproponował przejęcie drogi PGL Lasy Państwowe 

z uwagi na to, że znajduje się zaraz przy lesie w Charzynie, jednak ww. państwowa 

jednostka nie wyraziła zainteresowania zakupem, lecz zaproponowała przekazanie 

środków pieniężnych na remont tej drogi (z uwagi na konieczność jej użytkowania). 

Innych uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 9 

do protokołu sesji. 

 

Następnie Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki w Siemyślu 

Karolina Golik (dalej: Dyrektor GOKiB) wypowiedziała się na temat przedłożonego 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki w Siemyślu 

za rok 2021 oraz poinformowała, że ww. sprawozdanie było przedmiotem analizy 

dokonanej przez Komisję Rewizyjną 20 czerwca 2022 r., a także punktem rozważań 

Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu tego samego dnia przed niniejszą sesją Rady Gminy.  

Radny Wojciech Pańka podziękował Dyrektor GOKiB jako członek 

stowarzyszeń z terenu gminy za dotychczasową współpracę, w szczególności 

za pomoc w pozyskaniu środków w ramach dofinansowań z różnych programów 

społecznych. 
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Radny Wiesław Hrycenko wspomniał o poruszanym na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej problemie braku pojazdu służbowego oraz brakach kadrowych i zapytał, 

ilu pracowników byłoby jeszcze niezbędnych do funkcjonowania instytucji kultury. 

Dyrektor GOKiB powiedziała, że istnieje potrzeba zatrudnienia jednego 

pracownika gospodarczego i animatora. Wspomniała również, że ogłosiła nabór 

na ostatnie ww. stanowisko, jednak nikt nie złożył odpowiednich dokumentów. 

Innych uwag dotyczących ww. sprawozdania nie zgłoszono. Niniejsze 

sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji. 

 

Sekretarz Gminy Siemyśl Krzysztof Pełechaty (dalej: Sekretarz Gminy) 

przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Siemyśl 

z organizacjami pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego oraz stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego za 2021 r. 

(druk nr 248). 

Uwag dotyczących ww. sprawozdania nie zgłoszono. Dokument stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił informację dotyczącą zgłoszenia 

udziału w debacie nad Raportem o stanie Gminy Siemyśl za 2021 r. (druk nr 249) 

oraz poinformował, że nikt nie zgłosił się do udziału w debacie. Powyższa informacja 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji. 

Następnie Wójt Gminy przedstawił Raport o stanie Gminy Siemyśl za 2021 r., 

który stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji.  

Radny Michał Paszko zapytał o realizację zadań inwestycyjnych, które miały 

zostać wykonane do końca 2021 r., tj. budowę chodnika w Siemyślu, budowę miejsc 

rekreacyjnych w Charzynie i Trzyniku oraz instalację oświetlenia solarnego 

na terenie gminy. Zadał również pytanie dotyczące terminu na wykorzystanie 

środków uzyskanych w drodze dofinansowania realizacji ww. przedsięwzięć. 

Wójt Gminy: 

- poinformował, że na pierwszą ww. inwestycję gmina uzyskała środki, o których 

wspomniał w trakcie przedstawiania informacji o pracy Wójta Gminy w okresie 

między sesjami i powiedział, że przedsięwzięcie będzie realizowane od drugiej 

połowy 2022 r., a rozliczenie nastąpi do końca marca 2023 r.; 

- powiedział, że gmina jest na końcowym etapie projektowania rozmieszczenia lamp 

ulicznych na terenie gminy; po zakończeniu ww. procedury, gmina ogłosi przetarg 

na zakup i montaż lamp solarnych. 

Radny Grzegorz Łojek zapytał, czy znany jest termin rozpatrzenia wniosków 

o dofinansowanie w ramach programu funduszy PPGR (w ramach którego 

wnioskowano o środki na remont dróg osiedlowych w Kędrzynie). 

Wójt Gminy odpowiedział, że nie jest znana konkretna data rozstrzygnięcia 

i powiedział, że termin jest cały czas zmieniany. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Siemyśl (druk nr 250), który stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu sesji. 
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Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie. Oddano 12 głosów „za”, 

jedna radna wstrzymała się od głosu. Uchwała Nr 222/XXIX/22 stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wotum zaufania 

dla Wójta Gminy Siemyśl stanowi załącznik nr 16 do protokołu sesji (głosowanie 

za pomocą urządzeń elektronicznych). 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski podziękował radnym za podjęcie 

uchwały i dotychczasową współpracę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 15-minutową przerwę w obradach sesji. 

Obrady sesji zostały wznowione o godz. 12:36. 

 

Po przerwie Skarbnik Gminy Dorota Galant (dalej: Skarbnik Gminy) 

przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Siemyśl za 2021 r. 

wraz ze sprawozdaniem finansowym Gminy Siemyśl za 2021 r. Powyższe 

sprawozdania stanowią załączniki nr 17 oraz nr 18 do protokołu sesji. Skarbnik 

Gminy podziękowała radnym za zrozumienie i akceptację wprowadzanych zmian 

w planach budżetu gminy.  

Radny Grzegorz Łojek zapytał, czy zaległości mieszkańców wobec gminy 

zwiększają się proporcjonalnie i czy powiększyła się liczba osób, które nie opłacają 

należności wobec gminy. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że zaległości i liczba dłużników utrzymują się 

na podobnym poziomie. Powiedziała również, że część zaległości udaje się 

odzyskać m. in. dzięki zajęciom komorniczym oraz płatnościom osób, które kupują 

nieruchomości od dłużników oraz wyjaśniła, że przez cokwartalne naliczanie odsetek 

często dzieje się tak, że kwota stanowiąca sumę odsetek jest wyższa niż należność 

główna. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał sentencję uchwały Nr K.50.272.2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 

26 kwietnia 2022 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Siemyśl za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia. (Regionalna Izba 

Obrachunkowa wydała pozytywną opinię w ww. sprawie). Opinia RIO stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu sesji. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady 

Gminy Siemyśl w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Siemyśl 

za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Siemyśl za 2021 r. 

(druk nr 251). Ww. projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu sesji. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 223/XXIX/22 stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Siemyśl za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Siemyśl za 2021 r. stanowi załącznik nr 22 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Siemyśl z dnia 27 maja 2022 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Siemyśl 
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absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2021 oraz sentencję uchwały Nr 50-

97/2/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 

z dnia 3 czerwca 2022 r. w sprawie wydania opinii o tym wniosku (Regionalna Izba 

Obrachunkowa wydała pozytywną opinię). Powyższy wniosek i uchwała stanowią 

załączniki nr 23 i nr 24 do protokołu sesji.  

Następnie Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium z  tytułu  wykonania budżetu za rok 2021 (druk nr 252). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 224/XXIX/21 stanowi załącznik nr 26 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2021 stanowi załącznik nr 27 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

Wójt Gminy podziękował: 

- radnym - za jednogłośne udzielenie absolutorium i współpracę; 

- kierownikom i pracownikom wszystkich jednostek organizacyjnych gminy za pracę 

na rzecz rozwoju gminy; 

- sołtysom - za współpracę i za działanie na rzecz społeczności lokalnej. 

 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk nr 253). Poinformowała przede 

wszystkim o bardzo trudnej sytuacji budżetowej gminy, w tym: 

- o możliwości finansowania wydatków bieżących wolnymi środkami z 2021 r. tylko 

do końca 2022 r.; 

- o zwiększeniu kwot wydatków w związku z inflacją i ogólnym wzrostem cen 

towarów i usług; 

- o zwiększeniu kwoty na realizację inwestycji budowy remizy strażackiej w Siemyślu 

o kwotę 30 000,00 zł; 

- o zwiększeniu kwoty na modernizację lokalu mieszkalnego w Trzyniku o 30 000,00 

zł; 

- o procedurze emisji obligacji. 

 Niniejszy projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu sesji.  

 Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 225/XXIX/22 stanowi załącznik nr 29 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2022 r. stanowi załącznik nr 30 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk 

nr 254). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu sesji.  

Radny Michał Paszko zapytał, w jaki sposób zostaną zabezpieczone środki 

na wkład własny w ramach zaakceptowanego wniosku o dofinansowanie 
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na rozbudowę dróg w gminie (czy poprzez debet w rachunku bankowym, 

czy za pomocą obligacji). 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że wybór sposobu zabezpieczenia środków 

będzie zależeć od całościowej kwoty inwestycji, która będzie wynikać 

z przeprowadzonego przetargu na jej realizację. Poinformowała również, że Gmina 

Siemyśl otrzymała promesę podpisania umowy o dofinansowanie w ramach 

Polskiego Ładu – Programu Inwestycji Strategicznych i w ciągu 9 miesięcy 

od podpisania ww. umowy zostanie przeprowadzone odpowiednie zapytanie 

ofertowe.  

Radny Wiesław Hrycenko zadał pytanie, czy środki z pozycji nr 4 w załączniku 

do projektu uchwały dotyczącego zadań inwestycyjnych (tj. 170 000,00 zł) 

przeznaczone są wyłącznie na remont mieszkania komunalnego w Trzyniku. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że tak, gdyż okazało się, że 140 000,00 zł, 

które początkowo przeznaczono na jego modernizację, nie było wystarczające 

do dokonania wszystkich potrzebnych napraw. 

Radny Wiesław Hrycenko zapytał, do kiedy przewidywane są ww. prace 

remontowe. 

Dyrektor GOKiB odpowiedziała, że prawdopodobnie do piątku, tj. 1 lipca 

2022 r., z uwagi na konieczność wykończenia mieszkania i naprawy stropu, który się 

nad nim znajduje. 

Radny Wiesław Hrycenko zapytał, czy ww. mieszkanie ma powierzchnię 

80 m2. 

Dyrektor GOKiB odpowiedziała, że mieszkanie miało ww. metraż 

przed remontem. Najemca zgodził się na zmniejszenie powierzchni mieszkania 

do 55 m2 celem stworzenia sali zabaw dla dzieci (na potrzeby Gminnego Ośrodka 

Kultury i Biblioteki w Siemyślu). 

Radny Michał Paszko zapytał, czy ostatnia pozycja załącznika do projektu 

uchwały dotyczącego zadań inwestycyjnych, tj. „Budowa ogólnodostępnych placów 

zabaw przy szkołach podstawowych w miejscowości Siemyśl i Charzyno” zostanie 

zrealizowana w tym roku i czy zostaną odrestaurowane pozostałe place zabaw, 

m. in. przy budynku Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki w Siemyślu 

przy ul. Szkolnej 21. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że to zadanie prawdopodobnie nie zostanie 

zrealizowane w tym roku (ze względu na konieczność ograniczenia wydatkowania 

środków do zobowiązań wynikających z podpisanych umów), chyba że gmina 

pozyska dodatkowe środki do budżetu gminy. 

Wójt Gminy: 

- powiedział, że wie, jaki jest stan placów zabaw znajdujących się na terenie gminy; 

- poinformował, że wykonawca realizujący inwestycję rozbudowy Szkoły 

Podstawowej w Charzynie zwrócił się z wnioskiem o demontaż urządzeń na placu 

zabaw i powiedział, że ma nadzieję na ich przywrócenie; 

- oznajmił, że przy każdym zakupie sprzętu na plac zabaw dla dzieci zwraca uwagę 

na materiał, z którego jest wykonany, a także na jego odpowiednią certyfikację; 

- zadeklarował, że będzie zabiegał o odpowiednie środki na modernizację placów 

zabaw. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  
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Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 226/XXIX/21 stanowi załącznik nr 32 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. stanowi załącznik nr 33 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Siemyśl na lata 2022 – 2030 (druk nr 255). Ww. projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 34 do protokołu sesji.  

Radny Michał Paszko zapytał, czy w projekcie uchwały zostały uwzględnione 

planowane dochody z podatków związanych z działalnością farm wiatrowych 

na terenie gminy. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że zostały zaplanowane od 2023 r. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 227/XXIX/21 stanowi załącznik nr 35 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2022 – 2030 stanowi 

załącznik nr 36 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie 

emisji obligacji (druk nr 256). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu 

sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 228/XXIX/21 stanowi załącznik nr 38 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie emisji obligacji stanowi załącznik nr 39 

do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie dopłat do jednej grupy 

taryfowej odbiorców usług wodno-kanalizacyjnych (druk nr 257) i poinformował, 

że zmniejszone stawki dopłat do wody i ścieków dla odbiorców indywidualnych 

(mieszkańców gminy) będą obowiązywać od 1 sierpnia br.. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 40 do protokołu sesji.  

Radny Grzegorz Łojek zapytał, jaki jest planowany miesięczny zysk 

wynikający z zamierzonej obniżki kwot dopłat do taryf za wodę i ścieki. 

Skarbnik odpowiedziała, że według średniej wyliczonej z 3 ostatnich miesięcy, 

zakłada się – miesięcznie – ok. 4 300,00 zł zysku za dopłaty za wodę i ok. 11 tys. zł 

zysku za dopłatę za ścieki. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 229/XXIX/21 stanowi załącznik nr 41 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie dopłat do jednej grupy taryfowej 

odbiorców usług wodno-kanalizacyjnych stanowi załącznik nr 42 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 
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Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2022/2023 (druk nr 258). Poinformował m. in., 

że ww. cena wynika z uśrednionych stawek z okolicznych stacji benzynowych 

na dzień 1 czerwca 2022 r. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu 

sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 230/XXIX/21 stanowi załącznik nr 44 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa na rok szkolny 2022/2023 stanowi załącznik nr 45 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy na dzierżawę nieruchomości (druk nr 259), tj. działki nr 197/12, obręb 

Białokury. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 46 do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 231/XXIX/21 stanowi załącznik nr 47 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy na dzierżawę nieruchomości stanowi załącznik nr 48 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy zaprezentował projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę nieruchomości (druk nr 260), tj. działki 

197/9, obręb Białokury. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 232/XXIX/21 stanowi załącznik nr 50 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy na dzierżawę nieruchomości stanowi załącznik nr 51 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę nieruchomości (druk nr 261), tj. działek 

nr 265/3, 263/6 i 263/7, obręb Trzynik. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 52 

do protokołu sesji.  

Radny Wiesław Hrycenko zapytał, jaką kwotę otrzymuje gmina z tytułu 

dzierżawy tych gruntów. 

Wójt Gminy odpowiedział, że przedstawi wysokość kwoty po zasięgnięciu 

informacji od pracownika odpowiedzialnego za zawieranie umów dzierżawy 

przez gminę. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał ww. radnego, czy udzielona informacja 

będzie miała wpływ na wynik głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

Radny Wiesław Hrycenko powiedział, że nie i stwierdził, że jego pytanie było 

podyktowane chęcią zasięgnięcia informacji w ww. kwestii. 
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Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 233/XXIX/21 stanowi załącznik nr 53 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy na dzierżawę nieruchomości stanowi załącznik nr 54 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (druk 

nr 262). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 55 do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 234/XXIX/21 stanowi załącznik nr 56 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowi załącznik 

nr 57 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania 

radnego ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (druk nr 263; załącznik nr 58 

do protokołu sesji) z uwagi na fakt złożenia pisemnej rezygnacji z członkostwa 

w ww. komisji radnego Mariana Kurnika (pismo stanowi załącznik nr 59 do protokołu 

sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwał został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 235/XXIX/ stanowi załącznik nr  60 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie odwołania radnego ze składu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 61 do protokołu sesji (głosowanie 

za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

radnego do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (druk nr 264). Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 62 do protokołu sesji. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwał został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 236/XXIX/ stanowi załącznik nr 63 do protokołu sesji. 

Protokół głosowania uchwały w sprawie powołania radnego do składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 64 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi: 

 

1) Wójt Gminy oraz Wiceprzewodniczący Rady złożyli gratulacje oraz wręczyli bukiet 

kwiatów  pani Wandzie Domańskiej - radnej i jednocześnie Sołtysowi Sołectwa 

Morowo z powodu odznaczenia Złotą Odznaką Honorową Gryfa 

Zachodniopomorskiego. 

 

2) Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Agnieszka Bany (dalej: Kierownik OPS) przedłożyła Radzie Gminy 
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w ustawowym terminie ocenę zasobów pomocy społecznej. Z uwagi 

na nieobecność Kierownika OPS ww. ocena zostanie przedstawiona na kolejnej 

sesji Rady Gminy. 

 

3) Wiceprzewodniczący Rady przedstawił odpowiedzi na interpelacje: 

- radnego Jacka Pliszki w sprawie wykonania naprawy drogi powiatowej na trasie 

Siemyśl – Trzynik (załącznik nr 65 do protokołu sesji); 

- radnego Wojciecha Pańki w sprawie wykoszenia trawy przy skrzynkach na listy 

przy ul. Szkolnej w Charzynie (załącznik nr 66 do protokołu sesji); 

- radnego Wojciecha Pańki w sprawie naprawy drogi szutrowej łączącej 

ul. Zieloną z ul. Lawendową w Charzynie (załącznik  nr 67 do protokołu sesji). 

 

4) Wiceprzewodniczący Rady przedstawił prośbę mieszkańców Kędrzyna w sprawie 

zagospodarowania w budżecie gminy środków na utylizację eternitu (załącznik 

nr 68 do protokołu sesji) i powiedział, że informacja w sprawie rozpatrzenia 

ww. wniosku została podana wcześniej (podczas prezentowania 

przez Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego informacji o pracy ww. komisji – przyp. wł.); pisma skierowane 

do wnioskodawców (informacja o analizie wniosku podczas sesji i merytoryczna 

odpowiedź) stanowią załączniki nr 69 i 70 do protokołu sesji. 

 

5) Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pismo sołtysów Gminy Siemyśl w sprawie 

zwiększenia diety sołtysa (załącznik nr 71 do protokołu sesji). Sprawa zostanie 

rozpatrzona przez Komisję ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 

 

6) Radna Grażyna Martysz-Kociak zapytała, czy w ramach prac nad odtworzeniem 

kapliczki w Nieżynie zostanie usunięte kruszywo, które przedostaje się na jezdnię 

i zagraża bezpieczeństwu kierowców oraz dzieci uczęszczających do znajdującej 

się nieopodal sali wiejskiej.  

Wójt Gminy powiedział, że zwróci się do wykonawcy o uprzątnięcie terenu. 

 

7) Radny Wiesław Hrycenko poprosił w imieniu mieszkańców Niemierza 

o interwencję w sprawie usunięcia barszczu sosnowskiego rosnącego wzdłuż 

rzeki w Niemierzu (terenu zarządzanego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne 

Wody Polskie – dalej: PGW Wody Polskie). Powiedział również o problemach 

związanych z wywozem odpadów z posesji mieszkańców w jego miejscowości 

i podziękował za natychmiastową interwencję pracownicy Urzędu Gminy Siemyśl 

(dalej: Urzędu Gminy), a także stwierdził, że gmina powinna zapobiegać 

kłopotliwym sytuacjom związanym z odbiorem odpadów.  

Wójt Gminy: 

- podziękował za słowa uznania wobec pracownicy Urzędu Gminy; 

- powiedział, że sprawą usuwania niewielkiej ilości szkodliwych roślin zajmują się 

odpowiedni pracownicy Urzędu Gminy przy współpracy z jednostkami 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy, jednak – w obecnej sytuacji – 

zostanie wysłane odpowiednie pismo do PGW Wody Polskie o podjęcie działań 

w sprawie. 
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Radny Grzegorz Łojek powiedział, że obecnie w Kędrzynie odbiór odpadów 

przebiega bezproblemowo, jednak w Paprociach mieszkańcy skarżą się na brak 

odpowiedniej realizacji usługi. 

Wójt Gminy powiedział, że właściwe wykonanie usługi zależy 

od pracowników, którzy danego dnia wykonują swoje obowiązki i wskazał 

na problem dużej rotacji osób zatrudnianych przez wykonawcę, tj. ATF Sp. z o. o. 

 

8) Radny Karol Mata zapytał, czy w najbliższym czasie zostanie zorganizowana 

akcja odbioru odpadów wielkogabarytowych. 

Wójt Gminy odpowiedział, że w gminie utworzono miejsce na odbiór takich 

odpadów, tj. Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK), 

a zorganizowanie obwoźnej zbiórki będzie dodatkowym obciążeniem budżetu 

gminy. Powiedział też, że sprawdzi, jaki byłby koszt zorganizowania takiej usługi 

dla mieszkańców raz w roku. 

Radny Grzegorz Łojek poparł zasadność zorganizowania ww. zbiorki 

mówiąc, że często osoby starsze nie mają możliwości przewiezienia większych 

odpadów. 

 

9) Radny Marian Kurnik zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o interwencję 

w sprawie kontynuacji prac naprawczych przez Zarząd Dróg Powiatowych 

w Kołobrzegu (dalej: ZDP) na trasie Unieradz – Gościno (przede wszystkim 

o wycięcie zakrzaczeń w pasie drogowym). 

Wójt Gminy odpowiedział, że w tej sprawie wystosuje odpowiednie pismo 

oraz powiadomi właściwe osoby. 

 

Radny Karol Mata opuścił obrady sesji o godzinie 14:31. 

 

10)  Radna Grażyna Martysz-Kociak zapytała Wójta Gminy, czy otrzymał odpowiedź 

od Narodowego Funduszu Zdrowia (dalej: NFZ) na petycję w sprawie podjęcia 

działań dotyczących pogarszającego sie stanu świadczonych usług medycznych 

w Ośrodku Zdrowia w Siemyślu.  

Wójt Gminy odpowiedział, że nie otrzymał żadnego pisma w tej sprawie.  

Radny Marian Kurnik powiedział, że otrzymał pisemną odpowiedź, w której 

NFZ informowało o przeprowadzonej rozmowie z lekarzami prowadzącymi 

praktykę w Ośrodku Zdrowia w Siemyślu. Poinformował również, że mieszkańcy 

gminy oficjalnie nie zgłaszają skarg na działalność lokalnych pracowników służby 

zdrowia, lecz wyrażają swoje niezadowolenie w tej kwestii w rozmowach 

prywatnych. 

 

11)  Radny Stanisław Chabera poprosił Wójta Gminy o interwencję w sprawie 

wystających suchych gałęzi drzew na drodze powiatowej Świecie Kołobrzeskie – 

Białokury. 

Wójt Gminy powiedział, że podejmie odpowiednie działania w tej sprawie. 

 

12)  Wójt Gminy przypomniał radnym o rozmowie z Prezesem Zarządu 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
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w Szczecinie w zakresie planowanego 100% dofinansowania na usuwanie 

eternitu. 

Pracownica Urzędu Gminy ds. gospodarki komunalnej i lokalowej 

Agnieszka Olesiak przedstawiła informacje dotyczące obecnie obowiązujących 

zasad usuwania eternitu oraz kosztów z tym związanych. 

Wójt Gminy stwierdził, że kwoty dofinansowań na ww. cel wyznaczone 

przez państwo nie są adekwatne do realiów rynkowych. 

Radny Marian Kurnik powiedział, że mało osób decyduje się na utylizację 

eternitu na własny koszt ze względu na wysokie koszty wymiany poszycia 

dachowego. 

 

13)  Radna Wanda Domańska zaprosiła wszystkich obecnych na sesji oraz osoby 

oglądające na żywo jej obrady na festyn z okazji 200-lecia Morowa, który 

odbędzie się 9 lipca 2022 r. od godz. 13:00, a także podziękowała Wójtowi Gminy 

i radnym za działania dotyczące przejęcia przez gminę działki,  na której ma się 

odbyć ww. wydarzenie; 

 

14)  Radny Wojciech Pańka zaprosił wszystkich obecnych na sesji oraz osoby 

oglądające na żywo jej obrady na I Memoriał im. Andrzeja Rachalewskiego, 

który odbędzie się 2 lipca 2022 r. na boisku wielofunkcyjnym w Charzynie 

od godz. 13:00. 

 

15)  Radny Michał Paszko podziękował Wójtowi Gminy za zaangażowanie w sprawę 

doświetlenia przejścia dla pieszych przy ul. Kołobrzeskiej w Siemyślu. 

 

16)  Wójt Gminy przypomniał wszystkim obecnym na sesji i mieszkańcom gminy, 

że 30 czerwca 2022 r. mija termin na składanie deklaracji dotyczących źródeł 

ciepła i źródeł spalania paliw. 

 

17) Wójt Gminy powiadomił, że w ramach wsparcia dzieci z rodzin popegeerowskich 

gmina zakupi i przekaże – dzięki grantowi z funduszy PPGR – 186 laptopów; 

powiedział również, że: 

- pracownicy Urzędu Gminy będą kontaktować się z każdym wnioskodawcą 

w sprawie dostarczenia sprzętu; 

- przekazanie laptopów nastąpi przy podpisaniu odpowiednich umów 

z wnioskodawcami w terminie lipiec – sierpień 2022 r.. 

 

18)  Wójt Gminy poinformował, że 22 czerwca br. zostało skierowane pismo 

do jednego z właścicieli części drogi prowadzącej do sali wiejskiej w Charzynie 

w sprawie złożenia oficjalnej oferty dotyczącej jej sprzedaży. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady zamknął sesję 

słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  
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Materiały i uchwały Rady Gminy stanowią załączniki do protokołu obrad sesji 

(od nr 1 do nr 74).  

 

 
 
 
 
Protokołowała: Justyna Sacha 

Wiceprzewodniczący Rady 
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